

No. 37230

March 30, 2017

Le 30 mars 2017

Coram: McLachlin C.J. and Abella,  
Moldaver, Karakatsanis, Wagner, Gascon,  
Côté, Brown and Rowe JJ.

Coram : La juge en chef McLachlin et les  
juges Abella, Moldaver, Karakatsanis,  
Wagner, Gascon, Côté, Brown et Rowe

**BETWEEN:**

**ENTRE :**

Sylvester Chuang, HSC Holding Inc.,  
Transoriental Fine Cars Ltd., 1405768  
Ontario Limited and Ontasian Enterprises  
Inc.

Sylvester Chuang, HSC Holding Inc.,  
Transoriental Fine Cars Ltd., 1405768  
Ontario Limited et Ontasian Enterprises Inc.

Applicants

Demandeurs

- and -

- et -

Toyota Canada Inc.

Toyota Canada Inc.

Respondent

Intimée

**JUDGMENT**

**JUGEMENT**

The motion for an extension of time dated November 28, 2016, to serve and file the application for leave to appeal is granted, and in view of this disposition on that motion, it is not necessary to consider the

La requête en prorogation du délai daté du 28 novembre 2016, de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie, et compte tenu de cette conclusion, il n'est pas nécessaire

motion for an extension of time dated September 29, 2016. The application for leave to appeal from the judgments of the Court of Appeal for Ontario, Number C60102, 2016 ONCA 584, dated July 21, 2016 and Number M46812 (C60102), 2016 ONCA 852, dated November 10, 2016, is dismissed with costs.

d'examiner la requête en prorogation du délai daté du 29 septembre 2016. La demande d'autorisation d'appel des arrêts de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro C60102, 2016 ONCA 584, daté du 21 juillet 2016 et numéro M46812 (C60102), 2016 ONCA 852, daté du 10 novembre 2016, est rejetée avec dépens.

J.S.C.C.  
J.C.S.C.